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Osman Demircioğlu

Bizden...Oda/Borsa Başkanları İstişare Toplantısı
TOBB’da Gerçekleştirildi

Tam bağımsızlık ancak ekonomik bağımsızlıkla olur.
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Gülen Altunkaya: 
“Kadınlar olarak her 
işe el koyduk”

Cansu Bayraktar: 
‘‘Sıra problemi sektörü ve 
bölgeyi zorluyor”

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Oda / Borsa 
Yönetim Kurulu Başkanları İstişare Toplantısı; Hazi-
ne ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’in katılımıyla, 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ’nun ev sahipliğinde 
TOBB İkiz Kuleler ’de gerçekleştirildi.

Toplantıya katılan HTSO Yönetim Kurulu Başkanı Os-
man Demircioğlu söz alarak iş dünyasının parasal sıkılaş-

tırma sürecinde kredi kullanımlarında karşılaştığı sorun-
lar, konut sektöründeki satışlarda yaşanan radikal düşüş, 
ekonomik durgunluk dönemlerinde bankalar tarafından 
kredi kullanımlarında ek yükümlülükler getirilmesi ve Ho-
pa’da en kısa sürede tır parkı yapılması gerektiği hususla-
rını Bakan Şimşek’e iletti. 

Başkan Demircioğlu GTİ Genel Kuruluna Katıldı

TOBB ile 137 Oda ve Borsanın ortak olduğu, Yap-İş-
let-Devret modeli çerçevesinde kara sınır kapıları-
nı modernize eden Gümrük ve Turizm İşletmeleri 

Ticaret AŞ (GTİ) Genel Kurulu’nu 08.03.2023 Cuma günü 
gerçekleştirildi. 

Genel Kurul toplantısına Hopa TSO Yönetim Kurulu Baş-
kanı Osman Demircioğlu katılım sağladı. 

“Kadınların Eli Lojistik Sektöründe”

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Osman Demir-
cioğlu, bölgede bir ağaç gibi olduklarını belirterek, 
"Bu ağacın gövdesini oluşturan Trabzon Ticaret ve 

Sanayi Odası ve Trabzon şehridir. Trabzon hem nüfus yo-
ğunluğuyla hem de sanayi, turizm ve tarımdaki liderliğiyle 
gövdeyi oluşturuyor. Bizler de Artvin olarak bu ağacın bir 

dalıyız. Sarp Sınır Kapısından kaynaklı olarak lojistik sek-
töründe güçlüyüz. Öyle güçlüyüz ki kadının eli lojistik sek-
töründe… O kadar güçlü kadınlara sahibiz bölgede. Hem 
şirket yönetimi anlamında hem de uluslararası nakliyeci-
likte direksiyon tutan kadınlarımız bile mevcut. Bundan da 
gurur duyuyoruz" dedi. Demircioğlu, tarımda özellikle tıbbi 
aromatik bitkiler üzerine üniversite ile çalışmalar yaptık-
larını, turizmde de bölgenin kültürel varlıklarını ortaya çı-
karmaya çalıştıklarını vurguladı.

TOBB Artvin Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı ve Doğu 
Karadeniz Bölge Temsilcisi Sercan Özgen, "Umuyorum ki 
gerek bölge gerek il bazlı çalışmalarda kadın ve gençler-
de başarı sağlayacağız. Bizi ağırlayan TTSO'ya ve Trabzon 
KGK'ya teşekkür ediyorum. Projeler sayesinde kadınların 
istihdam sağladığı, markalaştığı, yaptığı ürünlerle giri-
şimciliklerini kanıtlandığı bir süreç olacağına inanıyorum. 
Doğu Karadeniz'in sadece çay ve fındıkla değil fikriyle de 
öne çıktığı bir kadın profiliyle önde olacağız. Kadın giri-
şimcilerin daha ön planda olmasını amaçlıyoruz" dedi.

Genç ve kadın girişimcilerin 
yanındayız…

Hopa ve Kemalpaşa’nın değerli iş insanları, 
sektör temsilcilerimiz, sevgili hemşehrileri-
miz… Hopa Ticaret ve Sanayi Odası olarak, 

Hopa’mızın ve Kemalpaşa’mızın iş hayatına hareket 
katacak, bölgemizde imalatı ve istihdamı yaratacak 
her türlü girişimin yanında olmaya devam ediyoruz.
Bu girişimlerde bizleri en çok heyecanlandıranlar el-
bette gençler ve kadınlar tarafından gerçekleştirilen 
faaliyetler. Girişimcilik, toplumları dönüştüren güçlü 
bir araçtır. Hem kadınlar hem de gençler için bu alan, 
sadece ekonomik büyümeyi değil, aynı zamanda 
toplumsal değişimi de tetikleyebilir. 
Kadınlar ve gençler, farklı bakış açıları ve deneyimlerle 
girişimcilik dünyasına yeni fikirler getirir. Bu, inovas-
yonu teşvik eder ve iş dünyasını daha dinamik hale 
getirir. İş gücüne katılımın artmasına katkıda bulunur. 
Kadın girişimciler, toplumsal cinsiyet eşitliğinin sağ-
lanmasına katkıda bulunur. İş dünyasında daha fazla 
kadının yer alması, toplumun genelinde daha adil bir 
dengeyi destekler.
Gençler, enerjileri ve yenilikçi düşünce tarzlarıyla giri-
şimcilik alanında büyük bir potansiyele sahiptir. 
Kısacası kadın ve genç girişimcilerin desteklenmesi-
nin, kooperatiflerden bireysel şirketlere kadar birçok 
alanda var olmalarını sağlamanın aslında geleceğin 
liderlerinin yetiştirmek ve toplumsal yapının güçlen-
mesi anlamına geldiğinin farkındayız.

YEREL YÖNETİMLERLE UYUMLU ÇALIŞACAĞIZ
Yakın zamanda gerçekleşen yerel seçimlerde göreve 
gelen Hopa Belediye Başkanımız Utku Cihan’ı,  Ke-
malpaşa Belediye Başkanımız Erhan Yılmaz’ı ve böl-
gemizde göreve başlayan tüm başkanlarımızı tebrik 
ediyor, çalışmalarında başarılar diliyorum.
Bizler Hopa TSO olarak yerel yönetimlerle birlikte 
bölgemizin kalkınması için çalışmaya, iş dünyası, 
merkezi hükümet ve yerel yönetimler arasında köprü 
görevi görmeye devam edeceğiz.
Saygılarımla…
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Bir Kentin Kalitesi Ne Kadar Artar İse 
Ekonomisi de O Kadar Güçlü Olacaktır! 

TOBB Kadın Girişimciler Kurulları Doğu Ka-
radeniz Bölge Toplantısının ikincisi Trabzon 
Ticaret ve Sanayi Odası'nın ev sahipliğinde 

gerçekleştirildi.
Toplantıya Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 

Osman Demircioğlu, Hopa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı 
Erkut Çelebi, Trabzon Ticaret Borsası Başkanı Ey-
yüp Ergan, TTSO Meclis Başkan Yardımcısı Hülya 
Ulusoy, TTSO Yönetim Kurulu Üyesi Cesur Geri-
gelmez, Of Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başka-
nı ve TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Üyesi Zühal 
Akyüzlü, TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkan 
Yardımcısı Fatma Aydoğdu, TOBB Kadın Girişim-
ciler Kurulu Başkan Yardımcısı Hatice Güner Kal, 
TOBB Artvin Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
ve Doğu Karadeniz Bölge Temsilcisi Sercan Özgen, 
TOBB Trabzon Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Ahsen Aydın, TOBB Ordu Kadın Girişimciler Ku-
rulu Başkanı Bahar Alagöz, TOBB Rize Kadın Giri-
şimciler Kurulu Başkanı Funda Kazancı, TOBB Gü-
müşhane Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Sibel 
Kandaz Olgun, TOBB Giresun Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı Türkan Hocaoğlu ve TOBB Bayburt 
Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Leyla Karabulut 
katıldı.

TOBB Kadın ve Genç Girişimciler Kurulları Doğu 
Karadeniz Bölge Toplantısı Hopa Ticaret ve Sanayi 
Odası Atatürk Konferans Salonunda düzenlendi.

Toplantıya Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Os-
man Demircioğlu, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Rize 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Şaban Aziz Karameh-
metoğlu, Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Er-
kut Çelebi, Ordu Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Levent 
Karlıbel, Borçka Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Eşref 
Merttürk, Arhavi Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başka-
nı Serkan Ergin, TOBB Girişimcilik Müdürlüğü Uzman 
Yardımcısı Sezgi Sezer Çiğdem, TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu Doğu Karadeniz Bölge Temsilcisi Sercan Özgen, 
TOBB Genç Girişimciler Kurulu Doğu Karadeniz Bölge 
Temsilcisi Emrah Baş, TOBB Artvin İl Genç Girişimciler 

Kurulu İcra Komitesi Başkanı Anıl Altunkaya ile bölge il-
lerinin kadın ve genç girişimciler kurulları katılım sağ-
ladı. 

Toplantı Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaş-
ları ile Pençe Kilit Harekâtında hayatını kaybeden aziz 
şehitlerimiz anısına Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başladı.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren Hopa 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Osman 
Demircioğlu ‘Bölgesel istişare toplantımız farklı yöre-
lerin temsilcilerinin tanışmaları, kaynaşmaları ve fikir 
alışverişleri ile yeni girişim fikirlerinin doğmasına vesile 
olacaktır. Söz konusu girişimcilik olunca ülkemiz koşul-
larında hayli zorlu süreçlerle karşı karşıya olduğumuzun 
farkındayız. Bu farkındalık doğrultusunda ülkemizin 

kalkınmasında stratejik öneme sahip olan girişimcilik 
aktörlerinin desteklenmesi ve imkânlar sağlanması top-
lum refahının artması için şarttır. Ülke kalkınmasının 
temeli sadece mali zenginlikle ilişkili değildir. Mali kay-
nakların nitelikli insanla bütünleştirilmediği sürece an-
lamı olmayan ruhu olmayan toplumlarda geleceğe adım 
atılması imkânsız hale gelmektedir. Gençlerimizin, ka-
dınlarımızın ekonomik alanda hâkim olmaları toplumun 
sadece maddi kaygıları olmalarının dışında daha ulvi, 
daha anlamlı bir yaşamı tasavvur etmelerine neden ola-
caktır. Onun için ekonomik hayatın içinde ne kadar çok 
kadın olursa ne kadar çok genç olursa toplumun yaşamı 
o kadar anlamlı ve yaşanabilir olacaktır’ ifadelerini kul-
landı.

Ardından TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Doğu Ka-
radeniz Bölge Temsilcisi Sercan Özgen, TOBB Genç Giri-
şimciler Kurulu Doğu Karadeniz Bölge Temsilcisi Emrah 
Baş, TOBB Artvin İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komi-
tesi Başkanı Anıl Altunkaya Kadın ve Genç girişimciliği-
nin karşılaştığı sorunlara değinerek çözüm önerilerini 
dile getirdiler. 

Hopa İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Siyaset ve 
Kamu Yönetimi Bölümü Akademik Personeli Dr. Bulut 
Doğan ‘Girişimcilik Meselesi’ başlığıyla gerçekleştirdiği 
sunumda girişimciliğin genel tanımları, bölgesel engel-
ler ve fırsatlara değindi. 

Programın ikinci oturumunda toplantıya katılım sağ-
layan Bölge Odaları Başkanları konuya dair değerlendir-
melerini paylaşarak, Odaların Kadın ve Genç Girişimci-
lerin desteklenmesi, karşılaştıkları sorunların aşılması 
ve projelerin hayata geçirilmesi konusunda ellerinden 
gelen katkıyı vermeye hazır olduklarını ifade ettiler.

Gümrük Müşavirleri Hopa TSO’da 
Bir Araya Geldi Sektör temsilcileri ihracat ve ithalatta yaşanan sorun-

ları değerlendirmek adına Hopa Ticaret ve Sanayi 
Odası Meclis Toplantı Salonunda bir araya geldi.

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik Başkan-
lığında gerçekleşen toplantıya Meclis Üyeleri Tarkan Yıl-
maz, Hakan Vayiç, Batuhan Dalkılıç ve sektör temsilcileri 
katılım sağladı.

Sektör temsilcileri Sarp Sınır Kapısında yaşanan yoğun-
luğun giderilmesi adına şartların iyileştirilmesi gerektiğine 
dikkat çekilerek ihracat ve ithalatın olumlu olmasını sağla-
yacak her adımın takipçisi olacaklarını dile getirdiler.

Hopa TSO, TOBB Kadın ve Genç Girişimciler  
Doğu Karadeniz Toplantısına Ev Sahipliği Yaptı

Mahalli İdareler Seçimi 31 Mart 2024 tarihinde ger-
çekleştirilmiş ve sonuçlanmıştır. Yapılan seçim-
le, Belediyelerimiz, Muhtarlıklarımız ve İl Genel 

Meclisimiz beş yıllık görev süresi ile yurttaşlarımızca yeni-
den görevlendirilmiştir. Hopa Belediyesi Başkanı Utku Cİ-
HAN ve Hopa Belediyesi Meclis üyelerini aynı zamanda Ke-
malpaşa Belediyesi Başkanı Erhan YILMAZ ve Kemalpaşa 
Belediyesi Meclis üyelerini; aynı zamanda İl Genel Meclis 
Üyelerimiz ve Muhtarlarımızın da yeni dönemde yerel yö-
netimlerde aldıkları görevleri dolayısıyla tebrik ediyoruz.

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Osman DEMİR-
CİOĞLU, demokrasimizin en güzel tarafı olan seçimlerin 
sorunsuz bir şekilde sonuçlanmış olmasını Hopa’mız ve 
Kemalpaşa’mızın ferasetine borçlu olduğumuzu ifade etti. 
Şimdi sıra Hopa’mızı ve Kemalpaşa’mızı kalkındırmak için 
yerel yönetimlerle yeni ve toplum yararına işler yapmaya 
geldi. Seçimlerle yoğunlaşan siyaset gündeminin artık ye-
rini gerçek gündeme bırakarak Hopa ve Kemalpaşa’mızın 
çözüm bekleyen sorunlarına odaklanmak gerektiğini ifade 
eden Başkan DEMİRCİOĞLU, yaşam kalitemizi arttırmak 
için yerel yönetimlerin gecikmeden işe koyulmaları gerek-

tiğini kalkınmamızın önüne engel olan tüm sorunların çö-
zümünde işbirliği ve ortak akıl ile hareket edilmesi gerek-
tiğini vurguladı. Ayrıca Modern Türkiye Cumhuriyetinin 
demokrasi ile taçlandırdığı toplumsal dayanışmayı vur-
gulayan Başkan DEMİRCİOĞLU yeni dönemde Hopa’mıza 
ve Kemalpaşa’mıza hak ettiği değeri kazandırmakta kararlı 
olduklarını vurguladı. 

TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulları Bölge Toplantısı 

Trabzon TSO’da 
Gerçekleştirildi
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DSİ Paydaş Katılım Toplantısı
Hopa TSO’da Gerçekleştirildi

Hopa TSO Ocak Ayı Meclis 
Toplantısını Gerçekleştirdi

DSİ Genel Müdürlüğü tarafından ‘Türkiye Taşkın 
ve Kuraklık Yönetimi Projesi İçin Dünya Banka-
sı Çevresel ve Sosyal Çerçeve Dokümanlarının 

Hazırlanması Toplantısı’ Hopa Ticaret ve Sanayi Odası 
Atatürk Konferans Salonunda düzenlendi.

Tarım ve Orman Bakanlığı, DSİ Genel Müdürlüğü, 
Taşkın Kontrol Dairesi Başkanlığı’nın proje sahibi ol-
duğu toplantıya DSİ yetkilileri, Hopa Belediye Başkanı, 
sivil toplum kuruluşu temsilcileri ve muhtarlar katılım 
sağladı.

Projenin Hopa ilçe sınırları içerisinde planlanan alt 
projelerinin tanıtımları yapılarak uzun ve kısa vadede 
gerçekleştirilen çalışmalar hakkında bilgilendirme ya-
pıldı.

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası aylık olağan mec-
lis toplantısı 4 Ocak Perşembe günü Meclis 
Başkanı Kemal Makar Başkanlığında Oda 

Meclis Toplantı Salonunda gerçekleştirildi.
Toplantıda aylık mizanın değerlendirilmesi, kırsal 

kalkınma destekleri, sanayi bilgi sistemi, tescil talep-
leri, askı çözümleri değerlendirilerek kararlar alındı. 

2024 Yılı Müşterek Oda Toplantısı Artvin TSO 
Ev Sahipliğinde Yapıldı

Artvin İli Müşterek Oda Toplantısı 23 Ocak Salı günü 
saat 11.00’de Artvin Ticaret ve Sanayi Odası ev sa-
hipliğinde yapıldı.

Toplantıya; Artvin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Seçkin Kurt, Hopa Ticaret ve Sanayi Oda-
sı Başkanı Osman Demircioğlu, Arhavi Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Atıf Kesim, Borçka Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Eşref  Merttürk, oda meclis, yönetim kurulu üye-
leri ve genel sekreterleri katıldı.

Müşterek Oda Toplantısı’nda açılış konuşmasını yapan 
Artvin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Seçkin Kurt, “Müşterek yaptığımız bu il toplantılarının 
Artvin ayağındayız. Artvin’de yaşamanın zorluğu olduğu 

gibi böyle güzel tarafları da var. En güzel tarafı da manza-
ranın öznesi baş aktörü hep Ata’mız. Ülkemizin ve Cumhu-
riyetimizin kurucusu Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’e 
bakmayan alanı yok Artvin’in. Nerede oturursanız oturun 
objemiz o. Demek ki turizm alanında biraz daha atak yap-
malıyız. Umarım toplantımız bütün toplantılar gibi onların 
önünün açılması, ilimizde değerli katmanlar yaratılması 
noktasında sonuca varır, önemli bir toplantı olur. şeklinde 
konuştu.

“Hepsini değerlendireceğiz”
Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Osman Demircioğlu burada yaptığı konuşmasında, “Müş-
terek toplantımızın 4’üncü ayağını merkezimizde yapıyo-
ruz. Yaptığımız çalışmalar var. Devam eden çalışmalar da 
var.  Yeni yıl itibariyle Kırsal Kalkınma Yatırımları Destek-
lenme Programı çağrıya çıkmış olup üyelerimizle bilgilen-
dirme toplantısı düzenledik. TIR Parkı ile ilgili dolgu alanı 
projemiz önemli aşama kaydettik süreci yakından takip 
ediyoruz. Ayrıca TOBB’un ilçemizde yaptığı okulun ihale 
aşaması gerçekleşmiş olup yer tespiti yapılmıştır. Sohbet 
içerisinde madde madde hepsini değerlendireceğiz.” dedi.

“Gelişme olup olmadığını değerlendireceğiz”
Borçka Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başka-

nı Eşref Merttürk, “Odalar arasında yapmış olduğumuz 
Artvin’deki müşterek toplantımız yılda dört sefer yapmak 
kaydı ile Artvin’deki hem ticari hem siyasi sorunlarımız ile 
ilgili alacak olduğumuz kararlar hayırlara vesile olur. Daha 
önce görüştüğümüz kararlarda da bir gelişme olup olmadı-
ğını değerlendireceğiz.” ifadelerini kullandı.

Uluslararası Nakliyeciler Derneği (UND) Bölge Üye Top-
lantısı 16 Şubat Cuma günü Kemalpaşa Risus Park’ta ger-
çekleştirildi.

Toplantıya Uluslararası Nakliyeciler Derneği (UND) Yö-
netim Kurulu Başkanı Şerafettin Aras, Hopa Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Osman Demircioğlu, 
Kaçkar Gümrük Bölge Müdürü Ersin Başaran, UND üyeleri 
ve sivil toplum kuruluşu yetkilileri katılım sağladı.

Bölgede yaşanan sorunların değerlendirildiği toplantıda 
tır kuyruğu, yabancı plakalı araçlar, sektörde artan mali-
yetler, gümrüklerde yaşanan geçiş sorunları ile ilgili bilgi 
alışverişi yapıldı.

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Osman Demircioğlu Hopa’da girişimleri devam eden çok 
amaçlı dolgu alanı projesi ile ilgili sunum yaptı. Çok amaçlı 
dolgu alanının senelerdir devam eden trafik sorununa çö-
züm olacağını belirtti. Hopa’da Uluslararası Nakliyeciler 
Derneği (UND)’nin temsilcilik açması durumunda Oda ta-
rafından yer tahsisinin bedelsiz olarak yapılacağını söyledi.

Uluslararası Nakliyeciler Derneği (UND) Yönetim Kurulu 
Başkanı Şerafettin Aras sektörün bir araya gelerek istişare 
içerisinde olmasının çözümü daha hızlı getirdiğine deği-
nerek amaçlarının ihracatı en yüksek seviyeye çıkarmak 
olduğunu belirtti.

Hopa TSO Şubat Ayı Meclis 
Toplantısını Gerçekleştirdi

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası aylık olağan mec-
lis toplantısı 2 Şubat Cuma günü Meclis Baş-
kanı Kemal Makar Başkanlığında Oda Meclis 

Toplantı Salonunda gerçekleştirildi.
Toplantıda aylık mizanın değerlendirilmesi, süre-

si dolan evrakların imha edilmesi, Türkiye 100 Ödül 
Töreni, Akreditasyon Standartı Eğitimi, TOBB Kadın 
Girişimciler Üst Kurulu Toplantısı, tescil ve terkin ta-
lepleri, odaya kesilen faturaların incelenmesi madde-
leri görüşülerek karara bağlandı.

Toplantı sonrası Meclis Üyeleri Hasan Yılmaz, Sez-
gin Karabacak, Mutlu Seber’in doğum günleri kutla-
narak pasta kesildi.

UND Bölge Üye Toplantısı Kemalpaşa’da Gerçekleşti
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Konferans, Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Atatürk 
Konferans Salonunda gerçekleştirildi.

Konferansa Devlet Su İşleri (DSİ) Çoruh Proje-
leri 26. Bölge Müdür Yardımcısı Gökhan Yılmaz, Artvin 
Çoruh Üniversitesi Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi Bö-
lümü Araştırma Görevlisi Dr. Bulut Doğan, Artvin Çoruh 
Üniversitesi Acil Yardım ve Afet Yönetimi Bölümü Öğretim 
Görevlisi Kemal Torpuş, Hopa Arama Kurtarma Derneği 
(HOPAK) Operasyon Şefi Emin Üçüncü, Hopa Belediye 
Başkanı Taner Ekmekçi, Hopa Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Osman Demircioğlu, sivil toplum kuruluşu tem-
silcileri ve halk katılım sağladı.

Devlet Su İşleri, Artvin Çoruh Üniversitesi, Hopa Ara-
ma Kurtarma Derneği temsilcileri yöremizde yaşanan afet 
olayları ve önlemlerini kapsayan sunumlar gerçekleştirdi.

Artvin Çoruh Üniversitesi Siyaset Bilimi ve Kamu Yöne-
timi Bölümü Araştırma Görevlisi Dr. Bulut Doğan ‘Kentsel 

Alanda Sel Afetinin Etkileri’ başlıklı sunumu gerçekleşti-
rerek sel afetinin dünya genelinde gerçekleşmiş istatistik-
lerine değindi.

Artvin Çoruh Üniversitesi Acil Yardım ve Afet Yöneti-
mi Bölümü Öğretim Görevlisi Kemal Torpuş ‘Sel Afetinde 
Yaşanan Sorunlar’ adlı sunumu gerçekleştirerek sel afeti 
sırasında ve sonrasında alınacak önemler hakkında de-
ğerlendirme yaptı.

Devlet Su İşleri (DSİ) Çoruh Projeleri 26. Bölge Müdür 
Yardımcısı Gökhan Yılmaz ‘Taşkın ve Selleri Oluşturan 
Faktörler’ başlıklı sunumu gerçekleştirerek afetlere sebep 
olan konulara dikkat çekti.

Hopa Arama Kurtarma Derneği (HOPAK) Operasyon 
Şefi Emin Üçüncü ‘Sel Afetinden Önce ve Sel Anında Hopa’ 
adlı sunumu gerçekleştirerek Hopa, Kemalpaşa, çevre il ve 
ilçelerde yaşanan sel felaketlerinde yaşamış oldukları tec-
rübeler ve alınması gereken tedbirler hakkında bilgi verdi.

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası ile Artvin Çoruh Üni-
versitesi Teknoloji Transfer Ofisi arasında işbirliği 
protokolü imzalandı. 

Artvin TTO ile Hopa TSO birlikte olmak üzere Proje 
Geliştirme ve Yönetimi, Proje Hibe Destek, Eğitim Far-
kındalık, Girişimcilik ve Şirketleşme ve Fikri Sınai Haklar 
konularında farkındalığı arttırmak ve iletişim ağını güç-
lendirmek amacıyla işbirliği protokolü imzalandı. 

Başkan Demircioğlu Hopa’mızın gelişiminde kritik rolü 
olan üniversitemiz ile yapılan işbirliğinin tüm üyelerimize 
ve vatandaşlarımıza fayda sağlayacağını belirtti. 

Rektör Bilgin Hopa ile kurumsal ilişkilerimizi daha da 
kuvvetlendireceğimiz bu işbirliği protokolü güzel projele-
re vesile olmasını temenni ediyorum dedi.

AÇÜ TTO İle İşbirliği Protokolü İmzalandı

‘Kent Yaşamında Sel Felaketi ve Yaşanan Sorunlar’ 
Konferansı Hopa TSO’da Gerçekleştirildi

‘Yeşil Sanayi Destek Programı’ 
Bilgilendirme Semineri Hopa 

TSO’da Gerçekleştirildi

KOSGEB Artvin İl Müdürü Arif Ercan sunumu 
ile gerçekleştirilen ‘Yeşil Sanayi Destek Prog-
ramı’ Hopa Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipli-

ğinde düzenlendi.
Seminere Meclis Başkanı Kemal Makar, Yönetim 

Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik, Yönetim Ku-
rulu Üyesi Kamil Limoncu, Meclis Üyeleri Hasan Yıl-
maz, Talat Parlak ve oda üyeleri katıldı.

İl Müdürü Ercan yılın ilk destek programının ko-
nuları ve kapsamı hakkında bilgilendirme yaptı. Gü-
neş enerjisi yatırımlarının desteklenmesi, temiz ve 
döngüsel ekonomi başlıkları altında sanayi iş kolunda 
faaliyet gösteren işletmelerin personel gideri, maki-
ne, ekipman, hizmet alım ve yazılım giderlerinden 
yaralanabileceklerinin altını çizdi.

Desteklerin yıl içinde devam edecek olduğunu ve 
30 Kasım 2024 tarihinde son bulacağını belirtti.

İşverenlere Yönelik Personel Seçiminde Dikkat 
Edilmesi Gereken Hususlar ve Mülakat Teknikleri 
hakkında Odamız Atatürk Konferans salonunda 

bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.
Toplantıya Meclis Başkanı Kemal MAKAR, Meclis 

Başkan Yardımcısı Bülent AKÇİÇEK, Meslek Komitesi 
Başkanları Tarkan YILMAZ, Özcan MUTİ ve Oda Üye-
lerimiz katlım sağladı. 

İŞKUR Artvin İş ve Meslek Danışmanı Kemal AY-
DEMİR tarafından bilgilendirme sunumu yapılarak 
katılımcıların soruları cevaplandı.

‘Türkiye Yeşil Sanayi Projesi’ Toplantısı
Hopa TSO’da Gerçekleştirildi

İŞKUR Bilgilendirme Semineri 

Dünya Bankası desteğiyle Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanlığı, TÜBİTAK ve KOSGEB tarafından yürütüle-
cek olan proje Hopa Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 

Toplantı Salonunda tanıtıldı.
AÇÜ Proje Koordinasyon Merkezi Müdürü Doç. Dr. 

Ekrem Saralıoğlu, AÇÜ Teknoloji Transfer Ofisi Müdü-
rü Dr. Tayfun Öztürk, Tıbbi Aromatik Bitkiler Uygulama 
Ve Araştırma Merkezi Dr. Öğr. Gör. Ahmet İsmail Özkan 
‘ın gerçekleştirdiği sunumda amacı Türkiye'de sanayinin 
sürdürülebilir ve verimli yeşil dönüşümü desteklemek 
olan projenin detayları, hibe tutarları ve uygulama esas-
ları hakkında katılımcılara bilgi verildi.
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Hopa Ticaret ve Sanayi 
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ücretsiz dağıtılmaktadır.
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adına Yönetim Kurulu Başkanı
Osman Demircioğlu
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Hasan Yılmaz
Ahmet Karabulut
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Hamdi Yıldırım
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YAYINA HAZIRLIK
KİRPİ GRAFİK
Merkez Kuledibi Mah. 130. Sokak Ali 
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Hopa TSO’da TKDK 
Destekleme-Bilgilendirme 

Toplantısı Yapıldı

Tarımsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu 
(TKDK) Artvin İrtibat Ofisi Odamız ev sahip-
liğinde Atatürk Konferans Salonunda bilgilen-

dirme toplantısı gerçekleştirildi.
Bilgilendirme toplantısına Artvin TKDK İrtibat 

Ofisi Temsilcileri Emre Güven, Gülsüm Akıcı, Hopa 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Os-
man Demircioğlu, Meclis Başkanı Kemal Makar, Yö-
netim Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik, Meclis 
Üyesi Hasan Yılmaz ve Mutlu Seber, İlçemiz Sivil Top-
lum Kuruluşu Başkanları, Hopa, Arhavi ve Kemalpaşa 
İlçelerinin kamu kurum ve kuruluşların temsilcileri 
ve halk katılım sağladı.

TKDK’nın kapsamını 2024 itibariyle tüm Türkiye’ye 
uyguladığı program tanıtılarak tarımsal alanda kırsal 
kalkınmaya yönelik çalışmalar ve tedbirler hakkında 
bilgi verildi.‘Vergi Mevzuatı Uygulamaları Eğitimi’  

Hopa TSO’da Gerçekleştirildi ‘İşletmelerde Kurumsal 
Yönetim Eğitimi’ Hopa TSO’da 

Gerçekleştirildi

Oda Üyemiz YALÇINLAR 
STEEL İÇ VE DIŞ TİCA-
RET LTD.ŞTİ. Tiflis’te 

düzenlenen 27. Uluslararası Yapı, 
Hırdavat ve Yapı Teknolojileri̇ fu-
arına üretimine başladığı Koruge 
borularının Bİ BORU markası ile 
katılım sağladı.

Oda Üyemiz Zekeriya YALÇIN,  
üretimine heyecanla başladığı-

mız Koruge borularımıza ilgi yo-
ğun oldu. Standımızı ziyaret eden 
Tiflis Büyük Elçimiz Ali Kaan OR-
BAY’ a göstermiş olduğu ilgiden 
dolayı teşekkür ediyorum. Dedi.

Ülkemize ve bölgemize yaptığı 
yatırım ve katkılarından dolayı 
Hopa Ticaret ve Sanayi Odası ola-
rak teşekkür eder başarılarının 
devamını dileriz.

Hopa Ticaret ve Sanayi Oda-
sının çalışmalarında ve-
rimliliği artırmak ve hizmet 

kalitesini yükseltmek amacıyla sa-
hip olduğu İSO 9001 Kalite Yönetim 
Sistemi belge yenileme denetimleri 

gerçekleştirildi. Türk Loydu Denet-
çisi Şehnaz Nalbant tarafından yapı-
lan tetkikte, hazırlanan dokümanlar 
ve uygulamalar incelendi. 

Denetimler sonrası Türk Loydu 
Denetçisi Şehnaz Nalbant, ISO 9001 

Kalite Yönetim Sistemi ve TOBB Ak-
reditasyon Sisteminin entegre şe-
kilde yürütülmesindeki başarıdan 
dolayı Hopa Ticaret ve Sanayi Odası 
yönetimi ve personelini tebrik etti.

Caucasus Build Fuarı 2024

Hopa TSO’da Kalite Belgesi Denetimi Gerçekleştirildi

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası üye eğitimleri 
kapsamında AÇÜ Teknoloji Transfer Ofisi 
işbirliği ile ‘İşletmelerde Kurumsal Yönetim 

Eğitimi’ Atatürk Konferans Salonunda gerçekleşti-
rildi.

AÇÜ Teknoloji Transfer Ofisi Müdürü Dr. Tayfun 
Öztürk sunumlarını gerçekleştirdiği eğitimde global 
düzeyde şirketlerdeki kurumsal yönetim düzenleme-
leri, mekanizması, iyileştirilmesi gibi konulara deği-
nirken özellikle yöneticilerin işleyiş ve faaliyetlerini 
küresel bir bakış açısıyla şekillendirmeleri, ekono-
mik hayat içerisinde temel taş olan şirketlerin sürdü-
rülebilirliği için gerekli ve önemli olduğunu ifade etti.

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası üye eğitimleri kap-
samında AÇÜ Teknoloji Transfer Ofisi işbirliği 
ile ‘Vergi Mevzuatı Uygulamaları Eğitimi’ Atatürk 

Konferans Salonunda gerçekleştirildi.
Artvin Çoruh Üniversitesi, Hopa İktisadi ve İdari Bilim-

ler Fakültesi, İşletme Bölümü, Muhasebe Finansman Ana 
Bilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. Münevver Katkat Öz-
çelik’in sunumlarını gerçekleştirdiği eğitimde vergi huku-
kunun hukuk sistemi içindeki yeri, vergilendirme süreci, 
vergi hatalarında düzeltme, vergi hukukunun temel kay-
nakları ve süreler başlıklı konular hakkında bilgi verildi.
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Hopa TSO’ya Artvin’den Ziyaret

AÇÜ Spor Bilimleri Fakültesi Dekan Yardımcısı, Tür-
kiye Herkes İçin Spor Federasyonu Genel Koordina-
törü Doç. Dr. İrfan Kurudirek ve TOBB Doğu Kara-

deniz Bölge Temsilcisi Artvin Kadın Girişimciler İcra Kurulu 
Başkanı Sercan Özgen odamızı ziyaret ederek Yönetim Ku-
rulu Başkanı Osman Demircioğlu ile bir araya geldi.

Ziyarette kadın girişimciliği ve kadınların iş hayatına ka-
tılımının artırılması ile spor faaliyetleri ve gençlerin farklı 
spor dallarına katılmalarının teşvik edilmesi hususlarında 
atılacak adımlar hakkında istişarede bulunuldu.

Arhavi Gençlik Spor Kulübü 
Odamızı Ziyaret Etti

Arhavi Gençlik Spor Kulübü Yönetim Kurulu Başkanı 
Murat Çorbacı, Yönetim Kurulu Üyeleri Servet Daş, 
Sinan Gürkan ve iş insanı Okan Poyraz Odamızı zi-

yaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı Osman Demircioğlu 
ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik ile bir 
araya geldi.

Başkan Çorbacı sporun ilçede önemli bir dinamik oldu-
ğunu belirterek kulüp olarak farklı dallarda gelişim göster-
mek istediklerini söyledi. 

Başkan Demircioğlu misafirlerine başarılar dileyerek zi-
yaretlerinden ötürü teşekkürlerini iletti. 

DSİ 26. Bölge Müdürlüğü 
Odamızı Ziyaret Etti

DSİ Çoruh Projeleri 26. Bölge Müdür Yardımcıları 
Maksut Tekin, Gökhan Yılmaz, Taşkın Kontrol Şube 
Müdürü Ömer Uzunali, DSİ Heyeti ve Çınar Mü-

hendislik odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı 
Osman Demircioğlu, Meclis Başkanı Kemal Makar, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik, Yönetim Kurulu 
Üyesi Kamil Limoncu ve Meclis Üyesi Hasan Yılmaz ile bir 
araya geldi.

‘Türkiye Taşkın ve Kuraklık Yönetimi Projesi İçin Dünya 
Bankası Çevresel ve Sosyal Çerçeve Dokümanlarının Ha-
zırlanması Toplantısı’ sonrası gerçekleşen ziyarette Hopa 
ve Kemalpaşa’da gerçekleştirilen çalışmalar, ihtiyaç ana-
lizleri, yapılması planlanan projelerin etkileri ve kurumsal 
düzenlemeler değerlendirildi. 

İranlı İş İnsanları Odamızı 
Ziyaret Etti

İran Tarhan‘dan gelen Mtpa group temsilcilerinden Aliri-
za Ahmedi, Seyed Hedayet Almasi ve Ardeşir Delir Oda-
mızı ziyaret ederek Meclis Başkanı Kemal Makar, Fi-

nansal Danışman Sinan Lokumcu ve Odamız üyesi Mustafa 
Lokumcu ile bir araya geldiler.

Ziyarette iki Ülke ilişkileri ve iş fırsatları hakkında fikir 
alışverişi yapıldı. Meclis Başkanı Kemal Makar ziyaretlerin-
den ötürü misafirlerine teşekkür etti.

Hopa TSO’ya Ziyaretler Devam Ediyor
Kurumlar, siyasi partiler, şirketler ve iş insanları Hopa TSO’yu ziyaret etmeye devam ediyor. Ziyaretlerde Hopa 

ve Kemalpaşa’nın sorunları ve çözüm önerilerinin istişare edildiği görüşmeler gerçekleşti.

Başkan Osman Demircioğlu ve Meclis Üyemiz 
Hasan Yılmaz Hopa MYO Müdürü Dr. Öğretim 
Üyesi Cafer Genç'i makamında ziyaret etti.

Üniversite Sanayi İlişkilerinin geliştirilmesi fa-
aliyetleri kapsamında yapılan ziyarette Hopa’mı-
zın ve Kemalpaşa’mızın Sektörel insan kaynağı 
gelişimine katkı sunulması çalışmaları değerlen-
dirilerek yakın gelecek için planlamaların startı 
verildi. 

Hopa TSO, AÇÜ Meslek Yüksekokulunu Ziyaret Etti

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı Kutlu Olsun

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramını 
Hopa Ticaret Ve Sanayi Odası olarak kutladık.

Meclis Başkanı Fatih Terbıyık görevini Vera 
Doğan’a teslim ederken Yönetim Kurulu Başkanı 
Osman Demircioğlu görevini Diyar Gümüşkaya ve 
Kaan Tolga Topal’a teslim etti.

Geleceğimizin teminatı tüm çocuklarımızın 23 
Nisanını kutluyor, iyi bir gelecek iyi bir nesil yetiş-
tirmek için güçlü bir ekonomiye ihtiyaç olduğunu 
hatırlatır, tüm çocuklarımızı sevgi ve saygılar su-
narız.

Hopa TSO Meclis Başkanı 
Fatih Terbıyık Oldu

Hopa Ticaret ve Sanayi Odası aylık olağanüstü 
meclis toplantısı 19 Nisan Cuma günü Hasan Yıl-
maz Başkanlığında gerçekleştirildi.

31 Mart Yerel Seçimleri sürecinde Meclis Baş-
kanlığından istifa eden Kemal Makar’ın yerine 
yapılan oylama sonucunda Fatih Terbıyık Meclis 
Başkanı görevine seçildi.  Aynı toplantıda Mec-
lis Başkan Yardımcısı görevine Sezgin Karabacak 
seçildi. Mevcut Meclis Başkan Yardımcısı Bülent 
Akçiçek görevine devam etmektedir. 
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CHP Hopa Belediye Başkan Adayı Utku Cihan Odamızı Ziyaret Etti

CHP Belediye Başkan Adayı Utku Ci-
han ve İlçe Yönetimi odamızı ziyaret 
ederek Yönetim Kurulu Başkanı Os-

man Demircioğlu, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ersan Gedik, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Ahmet Karabulut, Kamil Limoncu, 
Melis Başkan Yardımcısı Bülent Akçiçek 

ve Meclis Üyesi Hasan Yılmaz ile bir araya 
geldi.

Başkan Demircioğlu oda olarak yapılan 
çalışmalar ve projeler hakkında bilgi verdi. 
Planlı bir kentin güçlü bir ekonomik hayat 
için elzem olduğunu vurgulayarak birçok 
alanda çalışma yapılmasına ihtiyaç oldu-

ğunu ifade etti. Ardından Hopa ile ilgili ça-
lışmalar ve öneriler konulu video sunumu 
gerçekleştirildi.

Başkan Adayı Cihan seçim odanın öne-
rileri ile ilgili notlar alırken talep edilen 
birçok projenin ilçe açısından son derece 
önemli tespitler içerdiğini ifade etti. Bele-

diye başkanlığı yarışı hakkında da değer-
lendirmede bulunan Cihan tek bir proje 
ile değil Hopa’nın tüm kesimlerine temas 
edecek birçok projeyi hayata geçirmek is-
tediklerini ve daha güçlü bir Hopa hayal 
ettiklerini dile getirdi. 

CHP Kemalpaşa Belediye Başkan Adayı Erhan Yılmaz Odamızı Ziyaret Etti

CHP Kemalpaşa Belediye Başkan Adayı 
Erhan Yılmaz ve İlçe Yönetimi oda-
mızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 

Başkanı Osman Demircioğlu, Yönetim Ku-
rulu Başkan Yardımcıları Ersan Gedik, Sel-
çuk Balkaya, Yönetim Kurulu Üyesi Kamil 
Limoncu ve Meclis Üyesi Bülent Akçiçek ile 
bir araya geldi.

Başkan Demircioğlu oda bünyesince Hopa 
ve Kemalpaşa’da yürütülen projeler hakkında 
bilgilendirme yaparak TIR parkı ile ilgili çalış-
maların önemli bir safhada olduğunu belirtti. 
Yeni ilçe olan Kemalpaşa’nın kamusal yatırım-
lara daha çok ihtiyacı olduğunu bu konuda oda 
olarak üzerlerine düşen kurumsal vazifelerin 
ne olursa olsun yerine getirileceğini ifade etti. 

Kemalpaşa’nın bir turizm kenti olması 
noktasında çalışmaların yürütülmesi gerek-
tiğini ifade eden Başkan Demircioğlu yerel 
yönetimlerinde çalışmalarında bu konuya 
özellikle ayrıcalık göstermelerini ifade etti. 

Başkan Adayı Yılmaz ön seçim süreciyle 
beraber yerel yönetime talip olduklarını, 
liyakat esaslı bir ekip kurarak imar ve ya-
pılaşma ile ilgili faaliyetlerde bilim odaklı 
çalışmalar yapmak istediklerini ifade etti. 

Kemalpaşa’nın turizm merkezi haline 
geleceğini düşündüklerini belirten Başkan 
Adayı Yılmaz göreve gelinmesi halinde ek-
sikleri gidererek Kemalpaşa’nın turizmin 
lokomotifi olmasını sağlamak istediklerini 
dile getirdi. 

SOL Parti Kemalpaşa Belediye Başkan Adayı Harun Vayiç Odamızı Ziyaret Etti

Sol Parti Kemalpaşa Belediye Başkan Adayı Harun Vayiç ve 
İlçe Yönetimi odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Baş-
kanı Osman Demircioğlu, Meclis Başkanı Kemal Makar, Yö-

netim Kurulu Başkan Yardımcılar Ersan Gedik, Selçuk Balkaya ve 
Meclis Üyesi Hasan Yılmaz ile bir araya geldi.

Başkan Demircioğlu oda faaliyetleri ve projeler hakkında bilgi 
vererek Kemalpaşa’nın yeni ilçe olması dolayısıyla yatırımların 
önümüzdeki süreçte daha da artacağına inandığını ifade etti. TIR 
parkı projesinin hayata geçmesi halinde iki ilçenin trafik yoğun-
luğunu azaltacağına ve sosyal yaşama pozitif anlamda etki edece-
ğine vurgu yaptı.

Başkan Adayı Vayiç sosyal belediyecilik anlayışıyla yola çıktık-
larını dile getirerek Kemalpaşa’nın potansiyelini ve eksiklerini 
bildiklerini söyledi. Sivil toplum kuruluşları ve halk ile işbirliği 
içerisinde hareket edeceklerini ifade etti.
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AK Parti Hopa Belediye Başkan Adayı Ati Utku Cihan ve 
İlçe Yönetimi odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 
Başkanı Osman Demircioğlu, Meclis Başkanı Kemal 

Makar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Selçuk Balka-
ya, Ersan Gedik, Yönetim Kurulu Üyeleri Ahmet Karabulut, 
Kamil Limoncu, Meclis Üyeleri Hasan Yılmaz ve Bünyamin 
Merttürk ile bir araya geldi.

Başkan Demircioğlu oda olarak yürütülen projeler hakkın-
da bilgi verdi. Hopa’nın ticari ve sosyal yaşamının hareketli-
liğine dikkat çekerek yapılacak olan çalışmalarda her türlü 
desteği vermeye hazır olduklarını söyledi. Planlı bir kentin 
güçlü bir ekonomisi olduğunu belirten Başkan Demircioğlu 
Hopa ve Kemalpaşa’nın ticari çıkarları doğrultusunda bütün 
yatırımları almak için çalışmaya devam edeceklerini söyledi.

Başkan Adayı Cihan Hopa için en iyisini düşündüklerini 
belirterek uzun ve kısa vadede Hopa’ya nasıl hizmet ederiz 
diyerek göreve gelmeleri halinde hizmet noktasında sivil 
toplum kuruluşları ile işbirliği içerisinde çalışmak istedik-
lerini söyledi.

31 Mart 2024 tarihinde gerçek-
leştirilecek olan yerel seçim-
lerin çalışmalarını başlatan 

siyasi partiler ziyaret programları 
kapsamında Odamızı ziyaret etme-
ye devam ediyor. Ak Parti Kemalpaşa 
Belediye Başkan adayı Harun ALTUN-
SOY, Ak Parti Kemalpaşa İlçe Başka-
nı Murat BALKAYA,  Ak Parti İl Genel 
Meclis Üyesi Aydın TATAR ve ilçe yöne-
timi ile birlikte Odamızı ziyaret ede-
rek yöneticilerle bir araya geldi.

Hopa TSO tarafından hazırlanan 
Kemalpaşa sorun ve çözüm önerileri 

sunumunun paylaşıldığı ziyarette Oda 
başkanı Osman DEMİRCİOĞLU yaptı-
ğı konuşmasında seçim sürecinde ve 
sonrasında başarılar diledi. Kemalpa-
şa ilçesinin uzun vadeli planlamalarla 
turizm sektöründe bölgenin önde ge-
len yerleri arasında olacağını belirten 
Demircioğlu bu sürecin iyi yönetilme-
si gerektiğini ifade etti. 

Ak Parti Kemalpaşa Belediye Başkan 
adayı seçildikten sonra gerçekleştire-
ceği projeler hakkında bilgi vererek 
sosyal hayatın gelişmesi için önemli 
işlere imza atacaklarını dile getirdiler.

Memleket Partisi Kemalpaşa Belediye 
Başkan Adayı Yekta Faik Yılmaz Odamızı 
Ziyaret Etti

Memleket Partisi Kemalpaşa 
Belediye Başkan Adayı Yekta 
Faik Yılmaz, İl ve İlçe Yöne-

timi Odamızı ziyaret ederek Yönetim 
Kurulu Başkanı Osman Demircioğlu, 
Yönetim Kurulu Üyesi Kamil Limoncu, 
Meclis Üyeleri Hasan Yılmaz ve Tarkan 
Yılmaz ile bir araya geldi.

Başkan Demircioğlu oda faaliyetleri 
ve Hopa, Kemalpaşa ile ilgili yapılan 

projeler hakkında bilgi verdi. Kemal-
paşa’nın ilçe olması ile birlikte yatı-
rımların artması gerektiğini böylece 
potansiyeline ulaşacağına inandığını 
belirtti.Başkan Adayı Yılmaz coğra-
fi konumunun avantajına değinerek 
şehrin eksiklerinin farkında olduğunu 
belirtti. Göreve gelmesi halinde işbir-
liği ile Kemalpaşa’yı ileriye taşıyacak 
adımların atılacağının sözünü verdi.

AK Parti Hopa Belediye Başkan Adayı Ati Utku Cihan Odamızı Ziyaret Etti

AK Parti Kemalpaşa Belediye Başkan Adayı Altunsoy Odamızı Ziyaret Etti

İYİ Parti’den Odamıza Ziyaret

İYİ Parti Hopa İlçe Yönetimi ve Artvin İl Genel Meclisi adayları Odamı-
zı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı Osman Demircioğlu, Yöne-
tim Kurulu Başkan Yardımcısı Ersan Gedik ve Yönetim Kurulu Üyesi 

Kamil Limoncu ile bir araya geldi.
Başkan Demircioğlu Oda olarak hazırlanan sorun ve çözüm önerileri 

sunumu İyi Parti temsilcileri ile paylaştı. Başkan yaptığı değerlendirme-
de ısrarla hayata geçirilmesi için çaba sarf ettikleri Çok Amaçlı Dolgu 
Projesi’nin hem tır kuyruğu hem de kent yaşamındaki olumsuz etkileri-
nin çözülmesi noktasında elzem olduğunu vurguladı.

İYİ Parti Artvin İl Genel Meclisi adayları Artvin’de Hopa’yı en iyi şekil-
de temsil ederek ilçenin ihtiyaçlarının giderilmesi noktasında çalışmak 
istediklerini ifade ettiler.
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Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği (DKİB) Yönetim 
Kurulu Başkanı Saffet Kalyoncu, bölgeden 69 ülkeye 
118 bin 718 ton yapı ve inşaat malzemesi ihraç edil-

diğini söyledi.
Bu satışlardan 43 milyon 52 bin 295 dolar kazanç sağlan-

dığını belirten Kalyoncu, yapı ve inşaat malzemesi ihracatı-
nın, 100 bin 785 ton karşılığı 40 milyon 795 bin 151 dolar gelir 
elde edilen geçen yılın aynı dönemine göre miktarda yüzde 

18, değerde de yüzde 6 arttığını ifade etti.
Kalyoncu, Doğu Karadeniz’in yapı ve inşaat malzemeleri 

ihracatının her geçen yıl arttığına dikkati çekerek, yılın 4 
ayında 69 ülkeye dış satım yapıldığını belirtti.

En fazla ihracatın Gürcistan’a gerçekleştirildiğine işaret 
eden Kalyoncu, “Toplam ihracatın yüzde 42’lik kısmı Gür-
cistan’a yapıldı. Fas, Libya ve Irak’a ihracatta da önemli ar-
tışlar kaydedildi” dedi.

Kalyoncu, ihracatta ülke çeşitliliğini artırma gayretin-
de olduklarını vurgulayarak, “Sektör ihracatının daha üst 
rakamlara ulaştırılması amacıyla DKİB olarak çalışmalar 
yürütüyoruz. Gerçekleştirilen projelerle önümüzdeki dö-
nemde Türk Cumhuriyetleri ve Afrika ülkelerine ağırlık 
vererek ticaret heyetleri ile ihracatı daha da üst rakamlara 
ulaştırmaya çalışacağız” diye konuştu.

Yapı ve İnşaat Malzemeleri İhracatı 43 Milyon Doları Aştı

DOKA Tarafından Doğu Karadeniz Bölgesi’ne 
35 Milyon Liralık AB Fonu Sağlandı
Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansınca (DOKA), mavi 

ekonomi, biyoçeşitliliğin korunması ve hava ka-
litesinin artırılması alanlarında Doğu Karadeniz 

Bölgesi’nde kullanılmak üzere Avrupa Birliği’nden (AB) 35 
milyon liralık fon sağlandı.

DOKA Genel Sekreteri Kemal Akpınar, yaptığı yazı-
lı açıklamada, Doğu Karadeniz Bölgesi’nin potansiyelini 
harekete geçirerek bölge iktisadi coğrafyasının sunduğu 
kabiliyetleri ekonomik değere dönüştürmek için çalıştık-
larını belirtti.

Özellikle sürdürülebilir kalkınma prensiplerine uygun 
olarak paydaşlarla birlikte proje geliştirdiklerini vurgula-
yan Akpınar, projelerin AB Interreg NEXT programı kap-
samında desteklenmeye hak kazanmasından son derece 
memnun olduklarını aktardı.

Akpınar, orta vadeli ve çok yıllık kalkınma planlamaları 
kapsamında önemli büyüme potansiyeli arz eden alanlarda 
sonuç odaklı programlama çalışmaları yürüten DOKA’nın, 
2024-2027 dönemi için sürdürülebilir turizm, mavi eko-
nomi ve katma değerli üretim ve ticarileşme sonuç odak-
lı programlarını hazırladığına işaret ederek, bu alanlarda 
ulusal ve yerel kaynaklara ek olarak başta AB fonları olmak 
üzere uluslararası fon ve kredi kaynaklarının da bölgeye 
kazandırılması konusunda yürütülen çalışmaların sonuç 
vermeye başladığının altını çizdi.

Bu kapsamda, 2024-2028 Doğu Karadeniz Bölge Planı 
ve Sonuç Odaklı Programlarını desteklemek üzere DOKA 
tarafından AB Interreg NEXT programı öncelikleriyle ör-
tüşen alanlarda hazırlanan, “Biyoçeşitlilik için Tohum Ko-
ruyucuları (Seed Guard)”, “Mavi Kapılar (Blue Gates)” ve 

“Soluduğun Havayı Tanı (AIRQUEST)” projelerinin AB ta-
rafından desteklenmeye hak kazandığını belirten Akpınar, 
“Interreg Next Black Sea Basın programı kapsamında imza 
süreçleri başlayan Mavi Kapılar, Biyoçeşitlilik için Tohum 
Koruyucuları ve Soluduğun Havayı Tanı projeleri kapsa-
mında yaklaşık 35 milyon liralık AB fonu Doğu Karadeniz 
Bölgesi için kullanılacak.” değerlendirmesinde bulundu.

Akpınar, AB Interreg NEXT, Karadeniz Havzası Prog-
ramı kapsamında finanse edilecek projelerde TR90 Doğu 
Karadeniz Bölgesi paydaşları olan Romanya, Bulgaristan, 
Gürcistan ve Ukrayna’dan ilgili alanlarda proje ortakları 
ile çeşitli proje aktivitelerinde çalışma fırsatı bulacaklarına 
dikkati çekerek, şunları kaydetti:

“30 ay sürmesi öngörülen Mavi Kapılar Projesi’nde mavi 
ekonomi sektörlerinde yüksek ve yeni teknolojiler ile ye-
nilikçi yöntemler, uluslararası eğilim ve standartlar ile or-
tak araştırma olanaklarına odaklanılacak, su ürünleri, kıyı 
turizmi ve denizcilik alanlarında havza bazlı işbirlikleri ile 
kümelenme çalışmaları yürütülecek. 

Biyoçeşitlilik için Tohum Koruyucuları Projesi ile kent-
sel alanlar dahil olmak üzere doğanın ve biyoçeşitliliğin 
korunması, ata tohumu kullanımı ve gelecek nesillere ak-
tarımı ile yerelde bitkisel üretim üzerine Bulgaristan, Gür-
cistan ve Romanya proje ortakları ile çalışmalar yapılacak. 

Proje süresi 24 ay olarak belirlenen Soluduğun Havayı 
Tanı Projesi ile Karadeniz Havzası için hava kirliliği ve-
rilerini içeren çevrimiçi bir hava kalitesi izleme sistemi 
oluşturulması ve bölgedeki farklı toplulukların hava kali-
tesi konusundaki farkındalığının artırılması projenin odak 
noktasını oluşturacak.”
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Son dönemde uluslararası yük taşımacılığında Kızıl-
deniz bölgesinde yaşanan saldırılar, global lojistik 
firmalarını alternatif rotalar aramaya yönlendirmiş 

ve Ülkemiz ile Doğu Karadeniz Bölgesi’nde bulunan Orta 
Koridor rotasını öne çıkarmıştır.

Süveyş Kanalı üzerinden yapılan taşımalarda yaşanan 
güvenlik sorunları, taşıma maliyetlerini ve navlun fiyatla-
rını artırmıştır. Bu nedenle, Asya ile Avrupa arasındaki yük 
trafiğini yönetmek için en kısa ve güvenli rota olarak Orta 
Koridor rotası önem kazanmıştır.

Orta Koridor rotası, Çin’den başlayarak Orta Asya ve Türk 
Cumhuriyetleri üzerinden Hazar Denizi geçişi veya Rusya 
Federasyonu üzerinden geçerek Ülkemiz üzerinden geçişi 

içerir. Bu rotanın cazip hale getirilmesi için kısa vadeli yatı-
rımlar gerekmektedir. Özellikle Doğu Karadeniz Bölgesi’nin 
demiryolu ağına bağlantıları kurulması ve Gürcistan’ın Ba-
tum limanının Hopa Limanı ile bağlanması, daha sonra Rize 
Limanı, Rize lojistik merkezi ve Trabzon Limanı gibi bağlan-
tıların sağlanması, bu rotanın uluslararası lojistik otoriteleri 
tarafından tercih edilmesini artıracaktır.

Ayrıca, Sarp Sınır Kapısı’nın yoğunluğunu azaltmak 
amacıyla Muratlı Sınır Kapısı’nın açılması, Orta Koridor 
geçişlerinde Ülkemize büyük kazanımlar sağlayacaktır.

Ülkemizin Nahçıvan üzerinden Azerbaycan ve Orta Asya 
Bölgesi’ne bağlantısını sağlayacak Zengezur Koridoru’nun 
da açılması, Orta Koridor rotasının daha fazla tercih edil-

mesini ve Ülkemizin ve Doğu Karadeniz Bölgesi’nin önemini 
artırmasını sağlayacaktır. Bu nedenle, Hopa-Batum demir-
yolu ve Muratlı Sınır Kapısı yatırımlarının önceliklendiril-
mesi gerekmektedir. Bu düşük bütçeli yatırımlar, Ülkemizin 
küresel ticaretteki rolünü artıracak ve ekonomik kazanımlar 
sağlayacaktır. Aynı zamanda, Doğu Karadeniz Bölgesi’nin 
yatırımcılar için cazip hale gelmesine katkıda bulunacaktır.

Sonuç olarak, Orta Koridor rotası ve bu rota üzerindeki 
lojistik ve ulaşım yatırımları, Ülkemizin ve Doğu Karade-
niz Bölgesi’nin küresel ticarette daha etkin bir şekilde yer 
almasını sağlayacaktır. Bu fırsatların en iyi şekilde değer-
lendirilmesi için hızlı ve etkili adımlar atılması gerekmek-
tedir.

2024 yılının yaş çay sezonu için çay 
müstahsilleri, ÇAYKUR’a çay satabil-
mek için çaylık arazilerinde budama 

işlemi yaparak bakımlara başladı. Çay bu-
damalarının hemen ardından üreticiler 
tarafından arazilerde gübreleme işlemi 
gerçekleştirilirken, yaş çay kampanyası için 
üreticiler hazırlıklarını tamamladı. Hazır-
lıklarını tamamlayan üreticiler bugün sa-
bah saatlerinde çay bahçelerine girerek çay 
hasadına başladı. Çay müstahsili şimdi ise 
yaş çay taban fiyatının açıklanmasını bek-
liyor.

Kontenjan uygulaması yapılabileceğin-
den erkenden çaylarını satmak istediklerini 
ifade eden Rizeli çay üreticilerinden Hüse-
yin Can Şişman, “Biz sezonun iyi olmasını 
bekliyoruz. Çay satmakta zorlanmamak 
için önceden çaya başladık. Kontenjan uy-
gulaması olacağını düşünerek çaya girmeye 
başladık. Çayda kontenjan uygulaması ola-
bileceğinden ötürü çayımızı daha rahat sa-
tabilmek için erkenden kesmeye başladık. 
Çayın 20 liradan aşağı olmaması lazım. He-
yecanla devlet büyüklerimizden çayımıza 

iyi bir fiyat vermesini bekliyoruz” şeklinde 
konuştu. Çay sezonunun güzel geçeceğine 
vurgu yapan Emirhan Şişman ise “Her yılın 
hasadı gibi bu yılda çok iyi. Ben Kırklare-
li’nde üniversite okuyordum. Çay zamanı 
geldi. Bizim de buraya gelmemiz gerekti. 
Birinci sürümde bizde burada bulunuyo-
ruz. Ne kadar alımlar geç başlarsa o kadar 
yoğunluk olur. Erken başlarsa yoğunluk ol-
maz. Eski yıllara göre topladığımız çay ora-
nı düşük. Ailecek topladığımız için sohbet 
eşliğinde güzel geçeceğini düşünüyorum” 
ifadelerini kullandı.

Çaylarını işçi almadan kendilerinin 
topladıklarını belirten Nurcan Şişman ise 
“Yeni sezon herkese hayırlı ve uğurlu olsun. 
Yaş çay fiyatını sabırsızlıkla bekliyoruz. 
Kalite olarak çay iyi.  5-6 kişi toplanıyoruz. 
Birbirimize çay topluyoruz. Biz işçi almı-
yoruz. Çayımızı kendimiz topluyoruz. Bir-
birimizin işini görmüş oluyoruz. Bu seneki 
çay sezonu şenlik içerisinde geçeceğine 
inanıyorum. Biz hepimiz komşuyuz. Birlik 
içerisinde çayı topluyoruz” dedi.

Doğu Karadeniz’de 2024 Yılı Yaş Çay Sezonu Açıldı

Lojistik ve Ulaşım Yatırımlarıyla Doğu 
Karadeniz Bölgesi Ekonomik Arenada Parlıyor
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Merhabalar sizleri tanıyabilir 
miyiz?

Bütün okul hayatım şehir dışında geç-
ti. Üniversiteden mezun olduktan sonra 
Hopa’ya döndüm. Sonrasında öncelikle 
bankacılık sektöründe İstanbul’da, De-
nizbank’ta çalışmaya başladım. Bura-
daki şube açılışıyla birlikte Hopa’ya geri 
döndüm.

 
Bayraktar ile yollarınız nasıl 

kesişti?
Evlilikten sonra. Eşimin aile şirketi 

olması vasıtasıyla. Öncesinde çok yoğun 
bir çalışma hayatım olduğundan, şirke-
tin içerisinde çalışmak daha uygun oldu. 
2012 yılında itibariyle Bayraktar’da işe 
başladım. 12 senedir çalışıyorum.

Neler yapıyorsunuz peki, bize 
biraz sektördeki yerinizden 
bahseder misiniz?

Yoğunluklu olarak nakliye ve ihra-
cat işleriyle uğraşan, bölgede dönemin 
vergi ve ihracat rekortmenleri arasında 
bulunmuş bir firmadayım. 2019 yılı iti-
bariyle şirketin ortaklık yapısı değişti. 

Biz de işin lojistik kısmını yüklendik. 20 
yılı aşkındır da aynı firmalarla iş yapı-
yoruz. Çalıştığımız firmalar hiç değiş-
medi. Karşılıklı güven sayesinde, başka 
bir yerle çalışma gereği duymadılar. 
Senelerdir ayrı firmalarla işlerimize 
devam ediyoruz. 

Bir kadın olarak erkek egemen bir 

sektörde zorluklar yaşadınız mı?

İlk başladığım dönemlerde bankacılık 
tecrübemin de getirisiyle finans yöneti-
cisi olarak girmiştim işe. Bir anda fir-
manın yöneticiliğine kadar geldi süreç.

Biri geldiği zaman yöneticiyle görüşe-

ceğiz dediğinde, ben işaret edilince “mü-
dürünüz nerede?” diye soruyorlardı. Hani 
bir kadından yönetici olacağını hesap 
edemiyorlardı. Garip geliyordu herhalde. 

Zorlandık tabii ki. Gece yarısı kapıya 
gittiğim oldu. TIR parklarına da gittik, 
evrak vermeye de… İlk zamanlar insan-
lara garip geldi. Sonrasında sevdiler 
ama. Hani kendi memleketimiz olduğu 
için iyi-kötü herkes birbirini tanıdığın-
dan “Bayraktar’dan geliyor” diyorlardı 
ve güven ilişkisi oluyordu.

O önyargılar da zamanla kalktı tabii 
ki ister istemez. Alıştılar. Biz de kendi-
mizi onlara alıştırdık. İlk yıllarda cid-
di zorluğunu çektim ama şu an öyle bir 
durum yok. 

Sadece bizim sektör için değil, çalış-
ma hayatında kadını kabul ettiler. 

Sektörün sorunları nedir biraz 
bahseder misiniz?

Bir kere zaten dünyaya da kendini 
duyurmuş bir sıra olayı var. Maalesef 
herkesi etkiliyor. Mevcut kendi işimiz-
den, ülke ekonomisine kadar varan bir 

sıkıntı var ortada. Burada arabaların 
beklemesi herkes için büyük sıkıntı. 
Hepimiz için yani. Benim cebime gi-
recek olan bir paranın gecikmesi ister 
istemez bu ülkeye girecek yabancı pa-
ranın gecikmesine de sebep oluyor. Bu 
en büyük zorluk bizim için bu. 

Hopa TSO hakkında görüşleriniz 
nelerdir?

Ticaret Odası’nın özellikle mevcut-
taki sıra problemiyle ilgili ciddi yap-
tırımlar uygulamayı planladıklarını 
biliyorum. Bu konuda bize yardımcı 
olacaklarına inanıyorum. Çünkü sektö-
re zorluğu çok fazla ve bunun farkında-
lar. Yeni gelen yönetim konuyu özellikle 
takibe almış durumda. 

Bazen işimize yarayacak olan belge-
ler oluyor. Bunları onların aracılığıyla 
temin edebiliyoruz. Çok güzel seminer-
ler düzenleniyor. Artvin Üniversitesi 
ile karşılıklı yaptıkları çok kıymetli bir 
protokol var. Özellikle bu konuyu ilgiy-
le takip ediyorum. Başarılar diliyorum 
kendilerine. 

Sektör röportajlarımız kapsamında kentimizin köklü firmalarından Bayraktar 
Nakliyat’ın yöneticisi Cansu Bayraktar’ın misafiri olduk. Bayraktar, sektörün 

bölgedeki durumu ve zorluklarına dair değerli görüşlerini bizimle paylaştı.

Cansu Bayraktar:

“Sıra problemi sektörü ve 
bölgeyi zorluyor”

“Sadece bizim 
sektör için değil, 

çalışma hayatında 
kadını kabul 

ettiler.“
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Gülen Altunkaya:

“Kadınlar olarak  
her işe el koyduk”

Aras Kargo Hopa şubesi Acente Müdürü Gülen Altunkaya 
ile taşımacılık hizmetiyle hayatımızı kolaylaştıran kargo 

sektörüne dair küçük bir sohbet gerçekleştirdik. 
Merhabalar. Sizi tanıyabilir mi-

yiz?
Merhaba ben Gülen Altunkaya. Ke-

malpaşa doğumluyum. Liseyi meşhur 
güzel Hopa Lisesi’nde okudum.

Sonrasında eğitimimi İstanbul’da 
tamamladım. Ardından iş hayatına 
atıldım. Aras Kargo ile yollarımız ke-
sişti. Aras Kargo’nun Bölge Müdürlü-
ğü’nde bilgi işlem bölümünde çalıştım. 
Daha sonra Genel Müdürlüğe transfer 
oldum. Orada Yönetmen Yardımcısı 
olarak çalıştım. Daha sonrasında da 
Yönetmenliğe terfi ettim. 

Şu anda da Hopa Şube’sinin, Acente 
Müdürlüğü’nü yapıyorum. Neredeyse 
30 yılı aşkındır bu sektörün içindeyim. 
Devam ediyorum ve sağlığım el ver-
dikçe de çalışmaya devam edeceğim. 
Hopa’da kendi memleketimde, kendi 
insanlarımla çalışmaktan mutluyum.

Sektörün zorlukları var mı? 
Erkek işi olarak görünüyor ama ka-

dınlar olarak artık bütün işleri ya-
pıyoruz. Yani bütün işlere el koyduk. 
Yaptığımız iş ekip işi. Ben tek başıma 
mükemmel olamam. Buradaki ekibi-
mizle uyum içerisinde çalışarak müş-
terilerimize hizmet veriyoruz.

Müşteri odaklı çalıştığımız için ça-
lışma arkadaşlarımızla birlikte müşte-
rilerimiz için elimizden geleni yapma-
ya çalışıyoruz. 

Çok zor olan elbette işin fiziksel 
olan kısmı.  Ağır kargolar, malzemeler 
geldiğinde arkadaşlarımız zorlanıyor. 
Bazen kargolar makinelerle bile in-
dirilemiyor veya yüklenemiyor. Böyle 
durumlarda da beden gücü devreye 
girdiğinden çok zor bir sektör. 

Hopa TSO’nun çalışmalarını 
takip ediyor musunuz?

Öncelikle bizlerin tanıtılmasına ve 
sektörlerin kendilerini anlatmasına 
fırsat verdikleri için Hopa TSO’ya çok 
teşekkür ediyorum. Hem sosyal med-
yadan hem bültenlerden çalışmalarını 
ve etkinliklerini takip ediyorum. Sek-
törümüzle alakalı, katkı sağlayabilecek 
seminerlere katılım sağlamaya çalışı-
yorum.

“Ekibimizle 
uyum içerisinde 

çalışarak 
müşterilerimize 

hizmet veriyoruz.“


